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Protokoll 3/2021

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
onsdagen den 7 april 2021 kl. 11:00-11:30, Skype

Övriga närvarande Donald Monvall Ordförande-Org
Lena Bosticco Ledamot-Org
Yvonne Wheeler Ledamot-Org
Barbro Kregert Lyden Ledamot-Org
Karl-Erik Jansson Ersättare-Org
Karin Beckman Ersättare-Org
Gunnar Lindgren Ersättare-Org
Eva Frykler Avdelningschef
Malin Lejonqvist Nämndsekreterare

Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson

Datum för justering 2021-04-09

Paragraf §§1-10

Sekreterare Malin Lejonqvist
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§ 1
Mötet öppnas 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens sammanträde.

Sida 2 (11)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 3/2021

2021-04-07

§ 2
Godkännande av dagordning 

Sammanfattning av ärendet 
Dagordningen godkänns.
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§ 3
Utseende av justerare och tid för justering 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall och vice ordförande Karl-Erik Jansson 
kommer att justera dagens protokoll fredag den 9 april kl 12.00.
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§ 4
Anmälan av protokoll från föregående möte 

Beslut 
Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna.
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§ 5
Ärenden till stadsdelsnämndens kommande 
sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 
Rådet lämnar följande synpunkter:
 

 Ärende 9 Underlag för budget 2022 med inriktning för 2023 
och 2024- Rådet lämnar följande uttalande:
"Äldreomsorgen har på grund av Coronaepidemin kommit 
att hamna i politikens fokus. Det har klargjorts att 
äldreomsorgen måste ges ökade resurser främst för att öka 
personalens kompetens men också för att ge personalen 
anställningsförhållanden som ger heltidsanställningar och 
att ”timanställningar” skall bli nödåtgärder. Det är också 
viktigt för att behålla personal och att man kan arbeta till 
sin pension och inte bli utarbetad. Förvaltningen tar i sitt 
budgetförslag upp dessa frågor i sin text men av 
medelsfördelningen framgår inte om resurser tillförs för att 
uppnå målen om anställningstrygghet. Pensionärsrådet 
utgår ifrån att nya medel måste tillföras verksamheten och 
att inte så kallade effektiviseringar ska vara lösningen på 
resurstillskottet.Pensionärsrådet konstaterar slutligen att 
pensionärsorganisationerna inte nämns på något område i 
budgeten."

 Ärende 10 Boendeplan för äldre - Rådet påpekar att det är 
viktigt att de äldre kan bo kvar i närområdet. Bland annat 
som ett led i att minska ofrivillig ensamhet.

 Ärende 14 Remiss trafikförändringar i SL-trafiken 
2021/2022- Rådet tycker att ärendet är välskrivet men vill 
trycka på att närtrafiken ska avse alla områden i Hässelby-
Vällingby.

 Ärende 18 Anmälan av ärendelista för Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd. Avdelningschef Eva Frykler meddelar att 
det på listan finns 13 synpunkter och klagomål som avser 
äldreomsorgen. Dessa avser bland annat beröm, bemötande, 
information, kvalitet och ej utförd insats.
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§ 6
Anmälan av inkomna handlingar 
Inga handlingar att anmäla vid detta tillfälle.
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§ 7
Information från stadsdelsförvaltningen 

Sammanfattning av ärendet 
Avdelningschef Eva Frykler lämnar följande information:
 

 Vi är inne i den tredje vågen av pandemin. Med tanke på att 
de flesta är vaccinerade på våra boenden är det relativt lugnt. 
Dock tar sig smitta in i alla fall, till exempel vid nyinflytt. Vi 
ser också ett ökat tryck i hemtjänsten. Med detta sagt finns 
det all anledning att hålla i och hålla ut och tillämpa alla 
försiktighetsåtgärder och hygienrutiner som finns att tillgå.

 Personalvaccination har pausats, bland annat på grund av 
vaccinbrist. Turligt nog var en stor del av personalstyrkan 
vaccinerad redan innan detta hände.

 På mötesplatserna pågår uteaktiviteter. En satsning är att det 
kommer att erbjudas IT-stöd på mötesplatserna.

 En kartläggning av timvikarier och deltidstjänster pågår. Ett 
alternativ till dessa anställningar kan vara personalpooler 
och/eller fasta vikarier. Utredning pågår.

 Medel har sökts till matlyftet. Medel har sökts avseende 
psykisk hälsa (bland annat för suicidprevention). Medel för 
en äldrekurator har också sökts.
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§ 8
Övriga frågor 

Sammanfattning av ärendet 
Kvarvarande frågor:
 

 Angående lokalfrågan och möjligheten att låna 
aktivitetscentret på Fästmanssoffan i Nälsta har 
pensionärsrådet påpekat att närhetsprincipen är av vikt i det 
här sammanhanget. Fästmanssoffan ligger avsides och 
otillgängligt.

 Fråga gällande lokal i Åkermyntan.
 
Rådet påpekar att lokalfrågan gäller alla pensionärsorganisationer i 
Hässelby-Vällingby och i samtliga områden.
 
Avdelningschef Eva Frykler meddelar att lokalfrågan är 
under utredning. Men med anledning av pandemin är det inte 
lämpligt att träffas i större sammanhang just nu. Förhoppningsvis 
kan lokalfrågan tas upp igen till hösten.
 
Fråga från rådet om hur många avslag angående särskilda boenden 
och servicehus som fattats. Avdelningschef Eva Frykler tar med sig 
frågan till rådets sammanträde den 17 maj 2021.
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§ 9
Nästa möte 
17 maj 2021 kl 10.00. För möte för rådets deltagare 09.00.
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§ 10
Mötet avslutas 

Sammanfattning av ärendet 
Mötet avslutas kl 11.30.
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